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REFERAT 
Godkendelse af 

dagsorden og evt. 

tilføjelser 

Godkendt 

Godkendelse af referat 

fra 01.07.2021 

Godkendt 

Økonomi Regnskab pr. 08/09/21 med estimat for resten af sæsonen viser et 

overskud på kr. 1.515, lidt usikkerhed da der mangler afregning til 

Axel for fællestræningerne samt udlæg for vingaver m.m. Til 

afslutningen sammen med mændene betaler vi for maden + 1 genstand 

og vores andel af præmier bliver 750 kr. (se mere under pkt. 4) 

I budget for 2022 bliver der afsat til Solheim Cup 75 kr. pr. deltager. 

Vi besluttede at der fremover skal være 4 klappepræmier (logobolde) 

Eclectic Ca. 46 har deltaget, der er to små grupper række A og D flest deltagere 

i B og C. 

4 præmier gavekort på hver 300 kr. + 1 fl. vin. 

Vi fortsætter på samme måde til næste år. 

Weekend tur til Lolland Der deltog 18 damer og The Cottage var et super godt sted for 

opholdet. Lillian vil gerne arbejde videre med at arrangere en tur til 

næste år. Tidspunktet for turen midt i august eller september. 

Dame/herre afslutning Helle har talt med Roland og der var enighed om at prøve en ny spil 

form. Vi skal spille med blind makker. alle spiller stableford med fuld 

Sph. og når man kommer ind trækker herrerne en dame og får dermed 

et totalt resultat. 

Dameklubben betaler for maden + 1 genstand. 

Efter mødet talte Helle med Roland og præmierne bliver følgende: 

2x300, 2x200, 2x150 og 2x100, det betyder at vi skal betale 750 kr. og 

nogle klappepræmier. 

Generalforsamling Skal holdes 3. søndag i november (21. nov. 2021) kl. 15 og der 

serveres kaffe med boller el. kage (ca. 30) 

Uændret kontingent 300 kr. Karin sørger for indkaldelse m.m. 

På valg til bestyrelsen er: Eva (vil gerne fortsætte) Inger (ønsker ikke 

genvalg) Ilse (ønsker ikke genvalg) 

Suppleanter: Kirsten (vælges til bestyrelsen) Thea (ønsker ikke 

genvalg). 

Så vi mangler 1 til bestyrelsen og 2 suppleanter. 

Markedsføring af 

dameklubben 

Pkt. udsættes til næste bestyrelsesmøde. 



Smykkedame Vi har fået henvendelse fra en smykkedame, der meget gerne vil 

komme og vise sine smykker. Vi holder fast i tidligere beslutning om 

kun at have golf relaterede emner med ved Kick Off. 

Vinteraktiviteter Vi vil opfordre medlemmerne til at komme med ønsker til 

vinteraktiviteter vi kan mødes om den første onsdag i nov. - mar. 

Eventuelt Sekretariatet har bemærket at de spærrede eftermiddagstider ikke 

bruges så meget, det skal tages op til næste år. (Evt. kan en fra 

sekretariatet komme til generalforsamlingen og forklare om de låste 

tider) flere muligheder kan være i spil. 

Fremover vil der ved point lighed blive brugt laveste Hcp. (Kick Off) 

Bente og Inger er administrator på Facebook, det ændres til Helle og 

Eva. 

Næste møde 21. november 2021 kl. 14 (generalforsamling kl. 15) 

 
Referent: Karin Hemmingsen, sekretær – 09.09.2021 
 


